

Referat bestyrelsesmøde nr. 8, 25. årgang Folkvarsvej-Karréens Gårdlaug

Mandag d. 11. marts 2024 kl. 08:00.

Deltagere: Julie Flyger Kristensen (JFK), Mette Hesthaven (MH) , Sanne Stephansen (SS), Bente Fredslund (BF) og Cecilia Cresso (CC)

1. Valg af dirigent og referent
 - a. Dirigent: Bente
 - b. Referent: Cecilia
2. Godkendelse af dagsorden
Den er godkendt.
3. Meddelelser
 - a. Arrangementer i gården. Der er kommet flere henvendelser vedr. brug af gård til div. arrangementer. Vi beder arrangementsansvarlige venligst om at huske forskrifter og tidsrammer omkring høj musik og fest i gården.
 - b. Kaniner i gården. En beboer vil gerne have kaniner i gården. Det kunne laves på den måde at der var flere familier der var med til at passe dem. Bente tager projektet videre sammen med beboeren.
4. Reparation af skraldesug, status.
Det er blevet repareret og åbnet op for skraldesug. Grunden til at det hele ikke er helt færdigt endnu er at det skal sætte sig i jorden. Vi følger op på status og forventet tidsplan med Ensto.
5. Ny løsning for affaldshåndtering for hele karréen (SS)
Der er løsninger i f.eks. KBH's kommune hvor beholdere til madaffald og andre fraktioner er gravet ned ude på gaden. Det kunne være en løsning at arbejde hen mod, sådan at vi modvirker rotteproblem og udfordringer med plads i gården. Vi begynder at researche på emnet, og vil også tage det op i til møde med andre Gårdlaug på Frederiksberg. Vi tager det ligeledes op til drøftelse på vores egen generalforsamling.
6. Gårdlaugets vedtægter (SS)
Vi vil gerne undersøge, hvordan vi kan tilpasse formålet for foreningen bag gårdlauget, så det bl.a. er muligt at søge støtte midler til udviklingsprojekter med fokus på f.eks. biodiversitet og fællesskabsfremmende aktiviteter. Vi researcher på området.
7. Indhold til arbejdsdag og udvikling af den grønne gård (SS)
Arbejdsdag vil foregå d. 2. juni. Vi har flere projekter: Loppemarked sammen med de andre gårde, cykelreparation, maling af porte, ordne borde og gyngestativer. Vi laver en mere detaljeret oversigt over, hvad der skal laves i foråret og efteråret, som vi kan arbejde ud fra fremover.

Der er kommet ønsker fra to af gårdens foreninger:

1. At området ved legepladsen gøres mere attraktiv.
2. Området ved gyngerne gøres mere hyggelig og brugbar.

Vi skriver ud til begge foreninger omkring udvikling af begge gårdområder. Gårdlauget hjælper gerne med at udvikling af begge områder især hvis vi kan inkludere fokus på biodiversitet.

8. Næste bestyrelsesmøde

Vi kan ikke aftale en dato før vi får svar fra administrator på hvornår de er færdige med at udarbejde årsregnskab. Vi har brugt meget tid på at prøve på at få et svar omkring hvornår vores årsrapport er færdigt.

9. Evt.

Administrator (JFK)

Vi fortsætter arbejdet med at få indhentet regnskab af administrator. Vi håber på at få det i tid nok, til at vi kan afholde generalforsamling i april. Vi kan ikke indkalde til generalforsamling før vi har svar om hvornår årsregnskabet er klar.

Elevatorprojekt i gården: Tidsplanen skulle gerne være 3-4 uger.